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Protokoll från styrelsemöte nr 12, 2020  
(den 19 okt) 

 

Närvarande 
Anders Enebjörk, Anders Klingström, Anna Sjöberg, Dag Ribbing, Lena Lindmark, Per 

Blixt, Richard Lundblad, Tommy Gutman, Ulf Öhman 

Frånvarande 
Kerstin Sollerbrant Melefors, Lars Andersson 

 

1) Mötets öppnande 
Ordföranden öppnade mötet. 

2) Elbilsladdning 
Innehållet i den separata åtgärdslistan för elbilsladdning överförs till styrelsens ordinarie 

åtgärdslista som 2020-10-19-1 och 2020-10-19-2. 

 

 

Riksbyggen har skickat ett förslag på tilläggskontrakt för att administrera el-avgifterna till 

laddboxarna. Tilläggsavtalet innebär en merkostnad på ca 4500 kr per år för samfällig-

heten. 

 

Beslut: Lena kollar vad som egentligen ingår i tilläggsavtalet, t.ex. externa laddstolpar. 

Om allt relevant ingår enligt ovan, beställ enligt tilläggsavtalet. 

 

Beslut: Lena ber RB att få en kopia på existerande grundavtal. 

 

 

På Charge-Amps administrativa hemsida har någon angett 2 kr/kWh.  

 

Beslut: Lena ändrar till 1,5 kr/kWh inklusive moms. 

 

3) Genomgång av åtgärdslistan 
Se ”Tgl samf styrelse åtgärdslista – 2020-10-19” på Google Drive. 

4)  Information från kassören om ekonomin 
Föreningens ekonomi är god. För närvarande finns 4.2 mkr i likvida medel (att jämföra 

med 3.6 mkr samma tid förra året).  
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5)  Nyinflyttade 
Tidigare har vi konstaterat att Mv 29, Bv 58 och Bv 9 har bytt ägare i år. Ingen ytterligare 

information om ägarbyte. 

 

Ny hyresgäst på Bv 22. 

6) GDPR 
Inget nytt.  

7) Husbilar 
Styrelsen diskuterade huruvida husbilar ska vara tillåtna på samfällighetens parkering. 

Eftersom det redan idag är trångt på parkeringen vill styrelsen inte uppmuntra parkering 

av fritidsfordon (husvagnar är redan förbjudet). Dessutom kan husbilar p.g.a. sin storlek 

utgöra ett hinder för snöröjning på vintern. 

 

Beslut: Nuvarande regler modifieras enligt följande: 

 

Parkeringsplatserna får inte användas för  

• permanent uppställning av släpkärror,  

• säsongsuppställning (1 nov – 1 april) av husvagnar eller husbilar   

• uppställning av avregistrerade/avställda fordon eller andra föremål.  

(Styrelsen 2004 modifierat av Styrelsen 2020) 

 

 

Beslut: Dag informerar om ovanstående regeländring i samband med utskick om 

kameraskyltar och tack för gott deltagande vid städdagen. 

 

8) Fjärrvärmen 
Ingen misstanke om läcka. 

 

Fjärrvärmebyrån (FVB) har inkommit med ett anbud om att assistera föreningen vid 

upphandling av fjärrvärmerenovering. Se Bilaga 1.  

 

Styrelsen anser att anbudet är en bra beskrivning av processen men saknar 

detaljeringsgrad.  

 

Beslut: Per kallas FVBs projektledare och utredare till möte. 

 

9) Övriga frågor 

9.1) Läcka vid poolen 

Axeltätningen vid stora poolens pumps läcker. 

 

Beslut: Anders beställer lagning. 
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9.2) Grill 

Ett förslag framkom om att köpa en grill till samfälligheten för att användas vid städdagar 

etc. Inget beslut. 

9.3) Service av gräsklippare 

Beslut: Richard och Anders K ordnar service av gräsklippare. 

9.4) Styrelsemiddag 

Beslut: Skjuts upp tills vidare p.g.a. Corona. 

10) Mötets avslutande 
Ordföranden avslutade mötet. 

11) Kommande datum 
• 2020-11-16 (Zoom) 

• 2020-12-14 (kvarterslokalen?) 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

 

 

 

Dag Ribbing   Per Blixt 
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Bilaga 1 – Fjärrvärmebyråns anbud 
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